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Formål med mødet: Ordinær generalforsamling i Grundejerforening af Skovbrynet 

2008. 

 

 

Resultat af mødet: Budget og kontingent er fastlagt for 2013/2014 

 

 

NR/emne.  Beskrivelse/aftale.   

 

1. Valg af dirigent. 

 

Beslutning: 

Per kjær blev valgt som dirigent. 

Indvarsling til generalforsamling skete rettidigt. 

 



2. Bestyrelsens beretning for det forløbende år. 

 

Formand Lotte Bork aflagde årsberetning, med vægt på følgende emner. 

 

Roligt år. 

Der har i årets forløb kun været afholdt et bestyrelsesmøde. 

 

Kloakkerne. 

Der har her i efteråret været problemer med regnsvand afledning på vej 4. 

Der blev bestilt oprensning af alle sandfang i kloakkerne på alle vejene. 

 

Vejbelysning. 

Favrskov kommune har pr. 1. juli overtaget vejbelysningen og der 

mangler kun formel godkendelse af anlægget og så overtager de også 

vedligeholdelsen af anlægget.   

 

Sommerfest. 

Sommerfesten var som sædvanlig godt besøgt og den fik en god 

modtagelse alt i alt en fin fest. Der var stor tilslutning til at festudvalget 

fortsætter og en stor tak til dem for et godt arrangement. Vi fastholdt at 

det bliver de to uger før end Hestemarkedet. 

 

Forsikring.  

Vi har fået undersøgt om vi har en forsikring mod net hackning og det har 

vi via vores medlemskab af Parcelhusejernes landsforening. 

 

 

3. Regnskab. 
 Regnskabet blev gennemgået og kommenteret af vores kasser Rikke. 

 

 Beslutning: 

 Regnskabet blev godkendt. 

 

4. Budget. 

Budgettet blev gennemgået og det er mindre i det nye år grundet at vi 

ikke skal stå for gadelys og vedligeholdelsen af det mere. Kontingentet 

for det nye år blev fast lagt til 1500 kr. 

 

Beslutning. 

Budget forslaget fra bestyrelsen blev vedtaget. 

 



  
5. Valg af bestyrelses medlemmer og suppleanter. 

 
Beslutning. 

Mads Vejnø Lund blev indvalgt i bestyrelsen og Dorte Pedersen blev 

genvalgt. 

 

6. Niels Horup blev valgt som 1. suppleant og til 2. suppleant blev valgt 

Allan Højgaard. 

 

7. Valg af revisor. 
 

Beslutning. 

Per Højmark blev genvalgt. 

 

8. Forslag fra bestyrelsen ( ingen). 

 

9. Indkommende forslag. 

 Der var ikke indkommet nogen forslag. 

 

10. Eventuelt. 

 

 

 

Konstituering af bestyrelsen. 
 

Kort efter afslutningen på generalforsamlingen holdt bestyrelsen  

et bestyrelsesmøde for at foretage konstituering.  

 

Der var afbud fra Dorte Pedersen. 

 

Beslutning. 

Formand blev Per Kjær. 

Kasserer blev Rikke Willemoes. 

Sekretær blev Dorte Pedersen. 

Webmaster blev Mads Vejnø Lund. 

Bestyrelsesmedlem blev Anders Frederiksen. 


